

Hong Kong Exhibit
Saints Peter and Paul Church
Photos © 2023 Fr. Gervais Baudry





ARMA CHRISTI

這個小型展覽被稱為ARMA CHRISTI（拉丁文：基督的武器）。ARMA CHRISTI指的是耶穌基督為我們受苦和死亡的刑具。它們是耶穌受難的工具，是祂摧毀撒旦、邪惡和死亡力量的武器。

耶穌在十字架上，以身作則，教導我們如何去愛，如何去生活。祂邀請我們每天背起自己的十字架，跟隨祂的腳步。

「當十字架被擁抱時，它便成為愛和完全自我奉獻的標誌。在基督身後背起它意味著與祂結合，展示了愛的最大證據。」（聖若望保祿二世）

「若有人要跟隨我，就當棄絕自己，背起他的十字架來跟隨我。」（瑪16:24）耶穌這樣邀請我們去分享祂的生活和選擇，並與祂一起為愛天主和鄰人而獻上我們的生命。

耶穌的苦難及十字架聖架是最偉大的「學校」，在這裏能加深我們對耶穌的認識及敬愛。

This small exhibit is called Arma Christi (Latin: The Weapons of Christ). The term refers to the tools by which Jesus Christ suffered and died for us. They are the instruments of His Passion, the weapons with which He destroyed the power of Satan, evil and death.

The Cross is where Jesus, by his own example, teaches us how we should be, how we should love.

From his Cross, Jesus invites us to take up our daily crosses and walk after Him. "When the cross is embraced it becomes a sign of love and of total self-giving. To carry it behind Christ means to be united with him in offering the greatest proof of love." (St. John Paul II)

Jesus said: "If anyone wants to be a follower of mine, let him renounce himself and take up his cross and follow me." (Mt 16:24) These words are an invitation to share the life and choices of Jesus, and stake our lives for love of God and for our neighbour together with him.

The Passion and Cross of Jesus are the greatest school where we can learn to grow in the knowledge and devotion to Jesus Christ.

